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ΕΧΟΥΜΕ ΑΝΑΓΚΗ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟΥ ΣΤΑ ∆ΙΚΑΣΤΗΡΙΑ Ή ΟΧΙ;;; 
 
Συνάδελφοι, 
Καλή χρονιά µε δύναµη και υγεία, µπροστά στις προκλήσεις των καιρών. 
 
Μια νέα χρονιά ξεκίνησε στο χώρο της γραµµατείας των ∆ικαστηρίων, µε 
προβλήµατα και πολλές ελλείψεις. Τη χρονική στιγµή, που η Γραµµατεία 
των ∆ικαστηρίων στενάζει κάτω από το βάρος της έλλειψης προσωπικού, 
κάποιοι νοµίζουν ότι έχουµε την πολυτέλεια να αρνηθούµε ενίσχυση, σε 
υπαλλήλους, από τον υπόλοιπο στενό και ευρύτερο δηµόσιο τοµέα. Λοιπόν 
συνάδελφοι, δεν µας λένε τι θα γίνει αν χαθεί κι αυτή η ευκαιρία κάλυψης 
µέρους των κενών οργανικών θέσεων. Τα πράγµατα είναι απλά, ο στόχος 
και η διεκδίκηση πρέπει να είναι διπλής δράσης: 
 
Α) Πρόσληψη όλων των επιτυχόντων από τον ειδικό διαγωνισµό του 
Υπουργείου ∆ικαιοσύνης του 2009, ως ελάχιστη πράξη αναγνώρισης των  
προσπαθειών τους, αποκλειστικά για το χώρο των ∆ικαστηρίων και  
 
Β) Μετάταξη  προσωπικού από όσους βρίσκονται σε διαθεσιµότητα άσχε-
τα από την εργασιακή τους σχέση. Ευχής έργον θα ήταν η αλλαγή της 
εργασιακής τους σχέσης από αορίστου χρόνου (Ι∆ΑΧ) σε µόνιµους. Αυτό 
δε σηµαίνει ότι αν δεν γίνει δυνατή ή αλλαγή της εργασιακής τους σχέσης, 
ότι δε θα τους χρειαστούµε ή δε θα τους δεχθούµε στα ∆ικαστήρια. 
Άλλωστε στους δύσκολους καιρούς που ζούµε, έστω και ένας εργαζόµενος 
να αποφύγει την απόλυση και την ανεργία είναι έργο ευθύνης του 
συνδικάτου και πράξη συναδελφικής αλληλεγγύης. Εδώ θα πρέπει να 
αναφερθεί  ότι είναι υποχρέωση των συνδικαλιστικών οργάνων του χώρου 
µας, να διεκδικήσουν το µεγαλύτερο δυνατό αριθµό δηµοσίων υπαλλήλων 
που θα βρεθούν στη διαδικασία  της «κινητικότητας» µέσα στο 2013. 
 

Η θέση µας ήταν και θα είναι ξεκάθαρη 
ΕΝΙΣΧΥΣΗ ΤΗΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΙΑΣ ΤΩΝ ∆ΙΚΑΣΤΗΡΙΩΝ ΜΕ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟ 

ΤΩΡΑ!!!!! 
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